

# Kerjasama UPM-Cornell bantu cegah kanser

SERDANG (26 Ogos) – Universiti Putra Malaysia (UPM) berganding bahu bersama Cornell University, Amerika Syarikat menganjurkan Projek Penyelidikan dan Pendidikan Kanser (CaEd) yang dikendalikan oleh Pusat Pengajian Komuniti dan Kemananan (PEKKA) serta Fakulti Perubatan dan Ssains Kesihatan, UPM.

Hasil daripada projek ini UPM telah berjaya menghasilkan bahan pendidikan kanser untuk meningkatkan pengetahuan masyarakat umum berkaitan kanser dan cara-cara pengurusannya.

Menteri Pembangunan Wanita, Keluarga dan Masyarakat menyatakan perasaan kagum kerana UPM dan Cornell Universiti mengambil inisiatif untuk membekalkan ba-

Oleh: LEELAWATI SUBRAMANI  
(Pelatih FBMK)  
Foto: Ahmad Fua'ad Alwi

han pendidikan kanser payu dara dalam Bahasa Melayu yang dapat meningkatkan diagnostik, perkhidmatan rawatan dan memberi sokongan emosi kepada pesakit kanser dan keluarganya.

Beliau berkata demikian sewaktu berucap dalam Majlis Pelancaran Bahan Pendidikan Kanser bertempat di Dewan Taklimat dekat sini baru-baru ini.

Turut hadir pada majlis itu ialah Naib Canselor UPM, Prof. Dato' Dr Ir Mohd Zohadie Bardaie, wakil Cornell University, Prof Dr Rosemary Caffarella dan pegawai utama universiti

Dalam majlis yang sama syarikat ger-



Wakil Boeing, Donald Moran menyampaikan replika cek kepada Dr. Mohd Zohadie sebagai sumbangan dalam membiayai penerbitan buku panduan kanser.

gasi dunia, Boeing menaja wang berjumlah RM74,000 bagi membiayai kos penerbitan bahan pendidikan kanser tersebut. Sumbangan cek penajaan disampaikan Pengarah Pembangunan Perniagaan Antarabangsa Boeing bagi Asia Tenggara, Donald Moran kepada Zohadie sambil disaksikan Shahrizat.

Sharizat, kemudian menyatakan kegembaraannya kerana projek ini dapat digerakkan bukan sahaja di peringkat antarabangsa dan nasional malah berupaya sampai ke akar umbi dengan kerjasama UPM, Cornell

Universiti dan kementeriannya.

Sehubungan itu, Sharizat turut mengumumkan peruntukan sebanyak RM85,000 daripada kementeriannya bagi menjayakan Persidangan Kebangsaan mengenai Pendidikan Kanser Payu Dara yang bakal diadakan nanti.

Menurut Zohadie, sehingga kini 10 tajuk berkenaan rawatan, pengurusan dan panduan untuk mengesan kanser pada peringkat awal telah diterjemahkan dan diterbitkan dalam Bahasa Melayu dengan pembiayaan RM74,000 oleh Boeing Company.